

育碧订阅服务Ubisoft+再次开启1美元一个月优惠活动 可畅玩100多款育碧游戏

育碧宣布旗下订阅服务Ubisoft+开启1美元一个月优惠活动，活动截止日期为2023年1月19日，首月1美元后，次月将按照原价14.99美元进行续订。

加入Ubisoft+后可以畅玩包括《刺客信条英灵殿》、《孤岛惊魂6》在内的100多款育碧大作。

The banner features a collage of game covers on the left, including Assassin's Creed, Far Cry, and Anno. In the center, three characters are shown: a hooded assassin, a man in a white suit, and a Viking warrior. A large '\$1' is displayed on a blue background to the right of the characters.

UBISOFT+
**UNLOCK THE BEST OF
UBISOFT GAMES FOR ONLY
\$1.00¹**

Play Far Cry 6, and new Ubisoft releases with our gaming subscription. Access over 100 games on PC, premium editions, expansions, and more content.

From **\$1.00 for 1 month** then from \$14.99 /month. Offers ends on 19/01/2023¹

[JOIN NOW](#) [VIEW ALL PLANS >](#)

Certain conditions apply. Offer ends January 19th, 2023 at 3PM UTC. [Learn more](#)

本文链接：<https://dqcm.net/zixun/16730909375396.html>